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همه مي خواستند رئيس شوند!
هم هست، گفته من گزينه اصلي سرپرستي فدراسيون بودم. 1 احمدرضا براتي، عضو هيئت رئيسه فدراسيون كه چهره موجهي 
طبعاً اصولي هم چنين ديدگاهي داشــته و سراجي هم كه اصلًا انتخاب 
شده بود اما بازي عوض شد و ميرشاد ماجدي را به عنوان سرپرست موقت 
انتخاب كردند. با يك حســاب سرانگشتي مي بينيم بيش از ۵۰ درصد 
عزيزان شــاغل در فدراسيون سوداي رياست در سر داشتند و حتي اين 
مسئله را عنوان هم مي كنند! نكته بامزه تر اينجاست كه براي سرنوشت 
فوتبال دوباره همان مجمعي تصميم مي گيرد كه عزيزي خادم را رئيس 
كرد و به علي كريمي )به عنوان نماد فوتبالي ها( فقط ۹ رأي داد! بعد هم 
صبح تا شــب همه مي گويند چرا وضع فوتبال مان اين است و چرا هيچ 

چيز سر جايش نيست؟
هم ضبط كرده اند. همان طور كه مي دانيد سال هاست اين پديده 2 به سلامتي خبردار شديم عده اي از عزيزان صداي اينفانتينو را 
مدرن در فوتبال ايران باب شده و حتي چند سرمربي و مدير باشگاه با همين 
پديده صدا ضبط كردن بركنار شده اند! ميرشاد ماجدي البته گفته كسي 
صداي اينفانتينو را ضبط نكرده ولي او با ديدن يك خبرنگار ايراني فرار كرد! 
در واقع ما خبرنگاراني با اين درجه از قدرت را هم داريم كه اينفانتينو از آنها 
مي ترسد. حالا مي خواهيد مجمع و هيئت رئيسه قدرتمند نداشته باشيم؟!

گل گهر به تعويق بيفتد، هزاران مشــكل و دردسر جديد براي 3 هر يك روزي كه صدور رأي كميته اســتيناف در مورد پرونده 
اعضاي اين كميته ايجاد مي شــود. ميرشاد ماجدي هم متهم شده كه به 
خاطر رابطه خوبش با قلعه نويي اين پرونده را به كميته استيناف برگردانده 
است. حتي پاي وزير ورزش هم به ماجرا كشيده شده و عده اي مي گويند 
حرف هاي درگوشي قلعه نويي با او در ورزشگاه آزادي باعث شده پرونده اي 
كه بسته شده بود، دوباره باز شود! فراموش نكنيم كه در فوتبال ايران وقوع 

هر اتفاقي و هر توصيه و سفارشي محتمل است. 
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ته جدولي ها 

16:3019:00 18:30

عبور از صخره 
سخت 

 در انتظار 
یک بازی فنی

صنعت نفت - فولادگل گهر- آلومینیومنساجی- مس رفسنجان

چشم به رده 
چهارم 
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انتقام شكست 
دور رفت 

 دربي شرط
 و شروط 

 ان شا ءا... استقلال
 قهرمان لیگ برتر مي شود

حدادي: من و سعيد معروف استقلالي هستيم 

 هافبك استقلال 
به طور قطعي جدا مي شود 

اگر نكونام در فولاد ماندگار شود 

خلیل زاده: با الاهلی نبستم، بازیکن الریان هستم

بدون امکانات و بازی 
دوستانه چطور حرف از 
صعــود می زننـد؟
 اگر  از  اسكوچيچ  خوش تان 
 نمی آید،  تيم  ملی  را 
دوست   داشته   باشيد

 از ته  دلم آرزو   می کنم 
پرسپوليس   قهرمان   شود 

18:30
پرسپولیس ذوبآهن

آسمان فولادشهر 
قرمز می شود؟ 20:40

شهرخودرواستقلال

لشکر ۳۰ هزار نفره 
برای اولین برد قرن

 شانس کم  اميری 
برای  بازی  در  اصفهان

یحیی روی ستاره تیمش 
ریسک نمی کند 

 قهرمان  شوید  و
»پاداش ویژه«   بگيرید

درویش به 
بازیکنان پرسپولیس:

 اینفانتينو   با  دیدن 
یک خبرنگار جلسه  ایرانی ها 
را  تـرک کرد

افشاگری ماجدی از جلسه مهم با رئیس فیفا

نمی خواهند  مجيدی  و 
تيمش  نتيجه  بگيرند

 نیکبخت واحدی: این بازی برای

رأی  پرونده گل گهر 
تغيير  نمی کند 

 خیال استقلالی ها را 
در تمرین راحت کردند

 فرهاد مجيدی 
بيمار  شد

در آستانه بازی 
با شهرخـــودرو...

 فرهاد 
 اخطار بگيرد

  مقابل نكونام 
محروم می شود 

 یک  ایرانی 
 صدای 

 رئيس  فيفا 
را  ضبـط کرد

استقلال مرگ و زندگی است

 نيكبخت: اين مسابقه استقلال 
بازي مرگ و زندگي است 

  در   شأن مشهد نیست
تیمش براي بقا بجنگد

عليرضا نيكبخت واحدي بازيكن مشهدي 
فوتبال كشورمان و هافبك تهاجمي اسبق 
استقلال در گفت وگو با خبر ورزشي، درباره 
تيم شهرخودرو و مصاف اين تيم مقابل 
استقلال در شرايطي كه تيم زادگاهش در 
خطر سقوط به دسته پايين تر قرار دارد 

اظهاراتي را مطرح كرد. 
  استقلالباشهرخودروبازيدارد.این

بازيراچطورميبينيد؟
/من درباره شهرخودرو بايد بگويم كه كاش 
اين تيم از ابتداي فصل و به همين شكل ليگ 
را شــروع مي كرد ولي متأسفانه وضعيت 
لجستيكي اين تيم در شروع فصل به شكلي 
بود كه در  شأن تنها تيم شهر بزرگ مشهد 
نبود. مشهد شــهري با آن وسعت، قدرت، 
ثروت و قدمتي كه در فوتبال دارد نبايد در 
ايــن هفته هاي ليگ برتر نگران ســقوط 
تيمش به دسته پايين تر باشد. اين وضعيت 

درخور نام مشهد نيست. 
  بيشتردراینبارهتوضيحميدهيد؟

شهر مشهد در سال هاي گذشته تيم هاي 
گردن كلفتي مثل پيام، مقاومت، ابومسلم، 
آدنيس و... داشته. شهرخودرو نبايد تيمي 
باشد كه براي ماندن در ليگ برتر دست و پا 
بزند. تيم هاي مشهدي بازيكنان بزرگي از 

جمله آندرانيــك تيموريان، رضا عنايتي، 
مجتبي جباري، خســرو حيدري، حسين 
بادامكــي، خود من و خيلي هاي ديگر را به 
فوتبال ايــران معرفي كرده اند و درســت 
نيست تنها تيم مشــهد امروز براي بقا در 

جدول دست و پا بزند. 
  بازياستقلالباتيمشانزدهمجدولرا

چطورميبينيد؟
اين بازي مسابقه مرگ و زندگي است. نه 
فقط براي شهرخودرو بلكه براي هر دو 
تيم. استقلال هم اگر نتواند نتيجه بگيرد 
وضعيتش به هم مي ريزد. استقلال نياز 
مبرمي به كسب هر 3 امتياز اين بازي دارد 
و حتي مساوي هم كار استقلال را دشوار 
مي كند. البته كه هنوز جايگاه استقلال 
خوب اســت ولي نبايد بــا تكيه بر اين 
شــرايط بازي با شهرخودرو را دست كم 
بگيريــد. اســتقلال براي رســيدن به 
قهرماني بايد هر سه امتياز اين بازي را به 

دست بياورد. 
  درروزهاياخيرموضوعپروندهگلگهر
سيرجانوكسرامتيازازاستقلالدوباره
مطرحشده.بهنظرشمادراینشرایطچه
اقداميميتواندبهاستقلالكمككندتااز

اینحواشيدورشود؟

قطعاً در اين قبيل مــوارد كادر فني نقش 
مهمي دارد. همان طور كه مي دانيم در حال 
حاضر مربيان تيم تمام تلاش شان را كرده اند 
تا اســتقلال با آرامش كامل در مســيرش 
حركت كند و حاشيه اي دور و بر تيم نيست. 
معمولاً حاشيه هاي بيرون زمين را كادر فني 
بايد حل و فصل كنــد. اميدوارم در نهايت 
شاهد يك اتفاق زيبا باشيم و استقلال دوباره 

قهرمان ليگ برتر شود. 
  دربارهسيدعباسيصحبتيندارید؟

داوود دوست بســيار خوب من است. من 
بازي هاي تيمش را اين اواخر ديده ام. دوست 
ندارم تيم شهرخودرو را در اين جايگاه ببينم 
ولي سيدعباسي با تيمي كه بازيكنان كم نام 

و نشــاني دارد فوق  العــاده كار كرده و اين 
هفته ها يك فوتبال زيبا را به نمايش گذاشته 
است. در بازي با تيم صنعت نفت هم كاملًا 
اميدوارانه بازي ميكردند و با پيروزي فاصله 
كمي داشتند ولي چه فايده كه اين فوتبال 
زيبا در اين زمان از ليگ برتر مثل نوشدارو 

بعد از مرگ سهراب است. 
  برخيكارشناسانتساويدراصفهانرا
بهضررفرهادمجيديتحليلكردند.نظر

شماچيست؟
متأسفانه شــاهد هستيم كه همچنان 
بعضي از كارشناسان مي خواهند عملكرد 
تيم استقلال را زير سؤال ببرند در حالي 
كه فرهاد مجيدي همه جوره ثابت كرده 

تمام وجودش را براي 
استقلال گذاشته تا اين 

تيم قهرمان شــود. كسب 
تساوي در اصفهان و در نقش 

جهان، مقابل سپاهاني كه در 
اوج آمادگي جســمي و ذهني به 

ســر مي برد كم نبود اما هميشــه 
عده اي هســتند كــه مي خواهند از 

اســتقلال ايراد بگيرند. خوشــبختانه 
انسجام تيمي استقلال به اندازه اي است 
كــه ديگر بــه نباختن عــادت كرده و 
اميــدوارم در بازي با شــهرخودرو هم 
امتياز كامــل را بگيرد تــا بخت هاي 

قهرماني  اش همچنان زنده بماند.

استقلالي ها باز هم به اين سؤال جواب ندادند   
چرا فرزاد ديگر در استقلال نیست؟ 

فرزاد مجيدي از ابتداي فصل به عنوان دســتيار فرهاد مشغول همكاري در 
استقلال بود ولي كارش در يكي دو مورد به كميته انضباطي باشگاه كشيده 
شد. با اين وجود اما مجيدي كوچك همچنان در كنار فرهاد حضور داشت اما 
حالا مدت هاست كه ديگر او را نه در تمرينات و نه هنگام مسابقات استقلال 
نمي بينيم. اتفاقاً ديروز در كنفرانس مطبوعاتي قبل از بازي با شهرخودرو هم 
اين مسئله از استقلالي ها پرسيده شد ولي آنها دوباره از پاسخ دادن به آن طفره 
رفتند و مدعي شدند مسئله فرزاد ارتباطي به بازي با شهرخودرو ندارد و دليلي 

نمي بينند كه پيرامون اين مسئله در آن جلسه توضيح بدهند. 
خبرنگاري که اينفانتینو را فراري داد   

اينفانتينو حداقل در ظاهر رابطه خوبي با ايراني ها دارد اما ميرشاد ماجدي گفته 
در دوحــه قطر با ديدن يك خبرنگار ايراني فرار كرد! قاعدتاً رئيس فيفا بايد از 
اين خبرنگار ايراني شناخت قبلي داشته باشد كه با ديدن او فرار كرده اما سؤال 
اينجاست كه چرا ماجدي حالا اين مسئله را عنوان كرده است؟ طبق شنيده هاي 
ما اين خبرنگار يكي از خبرنگاران نزديك به فدراسيون فوتبال بود و در بسياري 
از سفرها هم حضور داشت. از جمله همين سفر به قطر كه نمايندگان فدراسيون 
فوتبال هم آنجا حضور داشتند. اينفانتينو با ديدن او بلافاصله ناراحت مي شود 
و بدون اينكه به ماجدي يا كامراني فر چيزي بگويد جلسه را ترك مي كند.  در 
مراسم قرعه كشي جام جهاني  هفت، هشت نماينده از ايران حضور داشتند و 
البته خبرنگاران زيادي هم از ايران خود را به دوحه رسانده بودند كه بعضي از 
آنها از طرف فدراسيون بودند. اينفانتينو هم فقط با يكي از خبرنگاران ايراني 

مشكل داشت كه با ديدن او فرار را به قرار ترجيح داد و جلسه را ترك كرد. 
  مربي استقلال : 

           آقاي ماجدي در پرونده گل گهر، ماجراي جعل سند چه شد؟ 
صالح مصطفوي ديروز در غيــاب فرهاد مجيدي به كنفرانس مطبوعاتي بازي با 
شهرخودرو رفت و پيرامون مسابقه امشب توضيح داد. كاملًا بديهي بود كه از مربي 
استقلال در رابطه با رســيدگي مجدد به پرونده گل گهر هم سؤال شود. دستيار 
مجيدي در اين رابطه ادعايي بسيار مهم و عجيبي را مطرح كرد و گفت: در رابطه 
با اين پرونده من از آقاي ماجدي به عنوان سرپرست محترم فدراسيون فوتبال اين 
ســؤال را دارم كه جناب ماجدي، در پرونده مربوط به گل گهر يك بحث پيرامون 
جعل سند هم وجود داشت كه در مورد آن از ارگان هاي ذيصلاح نيز گزارش گرفته 
شده بود. سؤال من اينجاست كه پرونده جعل سند چه شد و كار آن به كجا رسيد؟

عصبانیت همسر استراماچونی از ايرانی ها  
همسر استراماچونی با انتشار متنی از عده ای كه در صفحه اش به او توهين 
می كنند يا جوك می فرســتند! خواست كه به اين كار پايان بدهند. او كه 
باردار هم شده نوشت: »عده ای برای بيان مخالفت ها و نوشتن جوك های 
بد در صفحه من هستند! من می توانم آنچه را به فارسی می نويسيد بخوانم. 
آيا محل زندگی دليلی برای تمسخر است؟ آيا خانواده در حال رشد آن قدر 
سرگرم كننده است؟ من ديگر اين همه طرفدار و اين همه دوست فارسی 

را كه زمانی برای حمايت و محبت اينجا بودند نمی شناسم!«
2 پرسپولیسی با »پول بیشتر« تمديد می کنند  

دو بازيكن مطرح برای تمديد قرارداد با پرسپوليس توافق كردند اما گفته 
می شود نسبت به فصل گذشته پول خيلی بيشتری می گيرند و البته بايد 
بابت امسال هم تســويه كنند. گل محمدی اصرار دارد اسكلت تيمش را 
حفظ كند و درويش هم قول داده كه نفراتی كه او می خواهد را حفظ كند. 

جهانبخش باز هم بازی نکرد  
عليرضا جهانبخش ديشــب هم در تركيب فاينورد قــرار نگرفت و مقابل 
آيندهوون فيكس نبود. عليرضا اميدوار بود در اين بازی حساس فيكس باشد 

اما اين اتفاق رخ نداد و سرمربی فاينورد قيد بازيكن ايرانی تيمش را زد. 
شايعه لغو بازی استقلال  

ديروز شــايعه شد كه شايد بازی امشب استقلال به دليل آلودگی شديد هوای 
تهران لغو شود اما يكی از نزديكان فدراسيون اين خبر را تكذيب كرد و استقلالی ها 
هم كه به اردو رفتند تا برای تقابل با شهرخودرو آماده شوند. اگر ملاك آلودگی 

هوای تهران باشد كه قاعدتاً همه بازی ها در پايتخت بايد لغو شود!

فصــل نقل و انتقــالات به طور 
رســمي آغــاز نشــده اما همه 
فوتبالي ها مي دانند كه تحركات 
باشگاه ها آغاز شده و ايجنت ها 
روزهاي پركاري را پشــت  سر 
مي گذارند. پرسپوليس هم يكي 
از تيم هايي اســت كــه قطعاً 
خريدهــاي زيــادي در نقل و 
انتقــالات خواهد داشــت. در 
همين راستا شنيديم آنها با يكي 
از بازيكنان مطرح ليگ برتري 

توافــق كرده انــد و فقط مانده 
حضور اين بازيكن در باشگاه و 
امضاي قرارداد داخلي كه طبعاً 
اين كار با شــروع رسمي فصل 
نقل و انتقالات انجام مي شود. 

بازيكن مزبور در هفته هاي 
اخير دچار افت شــده و به نظر 
مي رســد انگيزه هاي خود را در 
تيم فعلي از دست داده اما مسلماً 
او منتظر شــروع فصل جديد 
اســت تا خود را در پرسپوليس 

نشان بدهد. گل محمدي براي 
فصل نقل و انتقالات حداقل ۵ 
بازيكــن ديگر را هم مي خواهد 
اما فعلًا تمام تمركزش روي ۵ 
بازي باقي  مانده پرسپوليس در 

ليگ امسال است. 
يحيي قبلاً در مصاحبه اي كه 
زمان صدري انجام داد گفته بود 
2۰ بازيكن را مي خواســتم كه 
باشگاه حتي يك نفر از آنها را هم 

جذب نكرد. 

جواد نكونام در فولاد نتايج خوبي گرفته و همراه با اين تيم از مرحله گروهي 
فصل جاري ليگ قهرمانان آسيا هم صعود كرده است. يكي از بازيكنان مورد 
علاقه نكونام در جمع سرخپوشان اهوازي آرش رضاوند است؛ هافبكي كه 
فصل را با استقلال آغاز كرد ولي در نيم فصل ترجيح داد راهي فولاد شود 
تا فرصت بيشتري براي عرض اندام پيدا كند. در رابطه با رضاوند عصر ديروز 
شنيديم اگر جواد نكونام فصل آينده هم در فولاد بماند اين باشگاه رضايتنامه 
رضاوند را به طور قطعي از استقلال مي گيرد و همچنان او را در جمع نفرات 
خود حفظ خواهد كرد. آرش هم اكنون به عنوان بازيكن قرضي در اختيار 

فولادي ها قرار گرفته است.

در مراسم قرعه كشي جام جهاني  ايراني هاي زيادي از 
جملــه چند خبرنگار حضور داشــتند. ماجدي گفته 
هيچ كس صداي اينفانتينــو را ضبط نكرد و فقط او با 
ديدن يك خبرنگار ايراني فرار كرد! در اين ارتباط اطلاع 
حاصــل كرديم يكي از نمايندگان ايران صداي رئيس 
فيفا را ضبط كرده اما هيچ نيت بدي از اين كار نداشته 
اســت. اين  فرد صحبت هــاي اينفانتينــو در مورد 
ساختار هاي فوتبال ايران، ورود بانوان به ورزشگاه ها و... 
را ضبط كرد تا به قــول معروف براي روز مبادا مدرك 
داشته باشد اما انگار همين حركت حساسيت هايي را 

به وجود آورد. 
نماينــدگان ايران در دوحــه مذاكرات مثبتي با 
اينفانتينو داشتند و قول هايي هم از او گرفتند اين در 
حالي است كه همان موقع شايعه تعليق فوتبال ايران بر 
سر زبان ها افتاده بود كه البته مشخص شد مثل بسياري 
از شايعات ديگر عاري از واقعيت است. رئيس فيفا قول 
داد كه در حد توان در بحث تحريم ها و... به ايران كمك 
كند كه البته گويا تا امروز اتفاق خاصي در اين مورد رخ 
نداده اســت اما به هر حال ماجــراي ضبط صداي او 

واقعيت داشت. 

در روزهايي كه ســپاهان درگير مسابقاتش در مرحله 
گروهي ليگ قهرمانان آسيا بود، اين گمانه زني مطرح 
شــد كه اگر اين تيم موفق به صعود از گروهش نشود، 
شــايد مديران سپاهان ســراغ يك مربي ديگر براي 
تيم شان بروند. اتفاقي كه اگر قرار به عملي شدنش باشد، 
مربوط به فصل آينده خواهد بود. در چنين شرايطي، 
در روزهاي قبل از بازي سپاهان مقابل استقلال، اسم دو 
مربي سرشــناس به عنوان گزينه جانشــيني محرم 
نويدكيا مطرح شــد. فليكس ماگات و پائولو سرجيو 
نفراتي بودند كه در بازار شايعات، به سپاهان لينك شده 
و گفته مي شــد كه يكي از اين دو نفر فصل آينده روي 

نيمكت سپاهان خواهد نشست. 
محــرم نويدكيا كه مصاحبه هايــش، محدود به 
كنفرانس هاي خبري قبل و بعد از بازي ها مي شود، در 
پاسخ به ســؤال خبرنگار فوتبالي درباره اين موضوع، 

طــوري صحبت كرد كه نشــان مي دهــد او از ادامه 
همكاري اش با سپاهان مطمئن است و فصل آينده هم 
روي نيمكت اين تيم خواهد نشست. حالا بايد ديد در 
پايان فصل مديران باشگاه سپاهان چه استراتژي براي 
فصل بيست ودوم دارند و آيا با نويدكيا ادامه خواهند داد 
يا اينكه به دليــل ناكامي در ليگ برتر و جام حذفي به 
همراه ليگ قهرمانان اســيا به دنبال جذب يك مربي 
خارجي هســتند. ســپاهان در دو فصل اخير يكي از 
بهترين تيم هايي بود كه در بازار نقل و انتقالات بازيكنان 
خوبي را جذب كرد و قبل از شروع فصل يكي از مدعيان 
اصلــي ليگ برتر و جام حذفي به شــمار مي رفت ولي 
علي رغم اينكه كارشناسان اعتقاد دارند تيم نويدكيا زيبا 
بازي مي كند اما نتيجه لازم را كسب نكرد تا هواداران 
اصفهاني فصل خوبي را سپري نكرده باشند و اميدشان 

به فصل آينده براي كسب عنوان قهرماني باشد. 

فرهاد مجيدي كه به دليل بيماري به 
كنفرانس مطبوعاتي قبل از بازي با 
شــهرخودرو نرفت، اگر در اين بازي 
كارت زرد بگيرد، 4 اخطاره شــده و 
بازي حساس تيمش مقابل فولاد در 

اهواز را از دست مي دهد. مجيدي 3 
كارت زرد در پرونده دارد و قانون در 
مورد مربيان و بازيكنان يكسان است 
به طوري كه اگر فرهاد يك كارت زرد 
ديگر بگيرد محروم مي شــود و بايد 

بازي با فولاد را از روي سكوهاي تماشا 
كند. گفتني است يحيي گل محمدي 
هم همچنان از نشستن روي نيمكت 
پرسپوليس و حضور در كنفرانس هاي 

مطبوعاتي محروم است. 

حامد حدادي يكي از ورزشكاران ماست كه علاقه فراواني به فوتبال دارد و 
اين مسئله را كتمان نمي كند. او حتي از اينكه علايق رنگي خود را بگويد 
هم واهمه اي ندارد. كاپيتان تيم ملي بسكتبال در رابطه با بحث استقلالي 
بودن خودش گفت: من از بچگي استقلالي هستم البته پرسپوليسي ها هم 
برايم بســيار محترم هستند و رفقاي پرسپوليسي نيز زياد دارم. خودتان 
ديديد كه براي تماشاي مسابقه پيكان مقابل پرسپوليس به استاديوم رفتم 
و برخورد گرمي هم با آقاي گل محمدي داشــتم. شرايط استقلال دشوار 
شده اما اميدوارم در پنج بازي پيش رو بتوانند امتيازات لازم را به دست آورند 
و ان شا ءا... عنوان قهرماني رقابت هاي ليگ برتر را مال خود كنند.  حدادي 
در ادامه صحبت هايش مدعي شد سعيد معروف كاپيتان سابق تيم ملي 

واليبال كشورمان هم استقلالي است. 

پرسپولیس با بازيکن تیم صنعتي تمام کرد مجیدي در خطر محرومیت از تقابل با نکونام

يك ايراني صداي رئیس فیفا را ضبط کرد 

سپاهان مربي خارجي مي آورد؟ 
نويدكيا مي ماند يا... 
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